
Z á p i s n i c a 
z 5. zasadnutia Komisie finančnej, pre cestovný ruch a  podnikanie pri Obecnom zastupiteľstve  

v  Kálnici  konaného dňa 19.05.2020 o 17,00  hod. v priestoroch KD  Kálnica 
__________________________________________________________________________________________________________________________ 
 
 
Prítomní  :              Sylvia Bolechová  predsedníčka 
                                    Oľga Dovinová člen komisie 
                                    Ing. Silvia Pavlechová člen komisie 
                                    Ing. Lucia Šusteková   člen komisie 
                                    Ing. Ján Krchnavý  člen komisie  
 
Ďalší prítomní:    p. Mgr. Iveta Poluchová - starosta obce 
                                    p. Emília Krchnavá - hlavný kontrolór obce  
 
P r o g r a m :  
  1. Otvorenie   
  2. Schválenie programu  rokovania komisie 
  3. Návrh  Zásad  hospodárenia a nakladania  s majetkom obce Kálnica  
  4. Diskusia 
  5. Ukončenie, záver. 
                                 
1.  Otvorenie zasadnutia 
 
     Zasadnutie Komisie finančnej, pre cestovný ruch a podnikanie pri Obecnom zastupiteľstve v 
Kálnici otvorila a viedla predsedníčka komisie Sylvia Bolechová.  Privítala prítomných 
a skonštatovala   , že komisia je uznášaniaschopná  . 
 
2. Schválenie programu rokovania komisie 
        
 Predsedníčka FK oznámila členom komisie, že na programe je len jeden  bod,  a to prerokovanie 
predloženého  návrhu Zásad hospodárenia s majetkom obce Kálnica .  Členovia   komisie   nemali    k 
programu rokovania  návrhy na zmenu  ani doplnenie   a program jednohlasne  schválili  . 
  
3. Návrh – Zásady hospodárenia a  nakladania s  majetkom obce  
 
FK bol predložený nový Návrh „ Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce „  .  O pôvodnom  
návrhu   predmetného materiálu  FK rokovala  na svojom zasadnutí dňa  27.2.2019 , kedy bolo FK 
doporučené, aby bolo predložené nové znenie návrhu, nakoľko predložený materiál nevychádzal   
z  aktuálne  platnej legislatívnej úpravy   a   bol v   mnohých smeroch nejednoznačný  .  
 
    Aktuálne predložený návrh FK  postupne prechádzala  po jednotlivých bodoch .  FK skonštatovala, 
že predložený návrh vychádza z aktuálne platnej legislatívy a zároveň jasne definuje práva 
a povinnosti obce a jej orgánov pri nakladaní s majetkom obce .  Nejasnosti,  ktoré vyvstali pri  
niektorých  bodoch návrhu ,  boli   vysvetlené  kontrolórkou obce , ktorá bola na zasadaní  prítomná 
spolu s p.  starostkou .    
Sumy  ustanovené v   Eur , ktoré sa uvádzajú v  návrhu ,  vychádzajú priamo zo zákona .    
 
Otvorená  ostala   otázka  termínu zosúladenia prijatých zásad  s už uzavretými   a  platnými  
zmluvami   . V  predmetnom návrhu je termín do konca roku 2020 , avšak  Obecné zastupiteľstvo  
môže  tento termín posunúť.   
 
Účinnosť „ Zásad hospodárenia a nakladania s   majetkom obce Kálnica „ bola  navrhnutá od 1.7.2020.  
 



Členmi FK bolo jednohlasne  odsúhlasené , aby poslancom  OcZ bola   spolu s  návrhom predmetného 
materiálu predložená dôvodová správa a  stanovisko FK, v ktorom bude doporučené  schváliť 
predkladaný materiál navrhovaným uznesením : 
 
 
Návrh uznesenia  : 
 
Obecné zastupiteľstvo v  Kálnici  
 
1.   p r e r o k o v a l o  
       Návrh  „  Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce Kálnica „ 
 
2.    s c h v a ľ u  j e  
       Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce Kálnica s  účinnosťou od  1.7.2020 
 
 
 
4.  Diskusia  
 
V diskusii oznámila predsedníčka FK , že predpokladané nasledujúce zasadnutie bude začiatkom 
júna.  Na rokovaní  sa bude FK zaoberať  Návrhom   záverečného účtu obce za rok 2019.  
 
 
5.  Záver  
 
Nakoľko bol program zasadnutia  komisie vyčerpaný,  predsedníčka komisie poďakovala  prítomným 
za účasť a  zasadnutie ukončila . 
 
V Kálnici dňa  19.5.2020. 
Zápisnicu vyhotovila a  zapísala  :   Sylvia Bolechová                                            
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


